
Side 1 

 

 

Referat 

 Skolebestyrelsen 

 

Data om mødet: 

 

Dato: 12-12-2023 

 

Tid:  17.30 – 20.00 

 

Sted:  Stort mødelokale 

  

 

Bemærk – der er julefrokost! Mødet varer til kl. 20.00. 

 

 

Vi håber og tror, at alle møder op, da der skal træffes 

beslutning om valg til skolebestyrelsen. 

 

Mødedeltagere: 

 

Forældrevalgte: 

Malene Stenberg Bystrup Jensen 

Lone Søndergaard Rokkedal 

Lars Thomsen Jensen 

Benny Wolff  Jepsen 

Rene Sørensen Rold 

Sten Munk Ettrup 

Kiera Coburn 

 

Medarbejderrepræsentanter: 

Per Nørgaard Thornvig 

Dorte Nørgaard 

 

Ledelse: 

Jesper Poulsen 

Brian Svendsen 

Mona Elmgreen Pedersen 

 

Afbud:  

Kiera, Lars 

 
 

Dagsorden oversigt: 

 

1. Trafikpolitik. 

2. Skolebestyrelsesvalg 2024. 

3. Skoleudviklingssamtale. 

4. Høring styrelsesvedtægt. 

5. Nyt fra. 

6. Evt. 

 

 

 

 

 



Side 2 

 

 

  

Dagsorden: 

Pkt. 1 

Formål med punktet: Ansvar: 

Trafikpolitik.  

Vi har inviteret vejingeniør Anne Kriegbaum til at 

deltage i mødet. 

I bedes forberede spørgsmål, der kan kvalificere 

vores arbejde vedr. trafikpolitik, herunder 

problematisering af manglende skiltning/P-forbud 

ved SFO’en. 

Herudover bedes bestyrelsen tage stilling til 

vedhæftede forslag (indkørsel v. redningsvej). 

 

Bilag vedhæftet 

 

Drøftelse og beslutning. Malene/Jesper 

Referat/beslutning:  

 

Anne Kriegbaum meldte afbud pga sygdom 

 

Jeppe har fremsendt to forslag i forhold til redningsvejen.  

Bestyrelsen tænker ikke at etablering af spærreflader løser problemstillingen. 

Det andet løsningsforslag med etablering af græs, vil kunne løse problemet, men da økonomien ikke 

er tilvejebragt, er vi bekymret for tidshorisonten i løsningen.  

 

Bestyrelsen foreslår at forbudsskiltene flyttes hen foran cykelstien. Cykelstien markeres med en 

hvid kant.  Den første parkeringsbås på hver side op mod cykelstien slettes.  

Skolen opsætter legeramper, blomsterkasser eller lignende på asfaltarealerne, således at der ikke 

kan parkeres på arealet. 

 

De øvrige løsningsforslag i forhold til Skolegade, som tidligere er fremsendt til skolen, ønskes 

opretholdt. 

 

Bestyrelsen drøftede forberedelse af mødet med Anne Kriegbaum. 

Bestyrelsen fremsender spørgsmål og opmærksomhedspunkter til skoleleder senest 10. januar 2024. 

 

Videre proces: 

 

Anne deltager på mødet d. 17. januar 2024. 

Sten laver en skitse med bestyrelsens tanker, som efterfølgende sendes som svar til Jeppe. 

Såfremt der etableres et møde, deltager Sten i mødet. 
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Dagsorden: 

Pkt. 2 

Formål med punktet: Ansvar: 

Skolebestyrelsesvalg. 

Bestyrelsen har besluttet at overgå til forskudt valg 

hvert andet år. Medlemmer vælges stadig for en 

fireårig periode, men valget foretages forskudt hvert 

andet år – første periode tre medlemmer, anden 

periode fire medlemmer. 

På mødet besluttes, hvilke medlemmer, der er på 

valg i 2024 (fire medlemmer i den eksisterende 

bestyrelse skal udpeges). 

I forlængelse heraf ændres forretningsordenen. 

Drøftelse og beslutning. Malene/Jesper 

Referat/beslutning: 

Lone ønsker at udtræde af bestyrelsen. 

Bestyrelsen stiller som forslag at René, Kiera og Lars’ kandidatur ligeledes er på valg. 

 

Videre proces: 

Jesper kontakter Kiera og Lars for at høre hvordan de stiller sig til bestyrelsens forslag. 

Ledelsen laver udkast til ny forretningsorden 

Skolens ledelse fortsætter forberedelsen skolebestyrelsesvalget og holder bestyrelsen orienteret. 
 

Dagsorden: 

Pkt. 3 

Formål med punktet: Ansvar: 

Skoleudviklingssamtale 

Kort orientering om ledelsens udviklingssamtale 

med skolechefen. 

 

Orientering. Jesper 

Referat/beslutning: 

Den årlige skoleudviklingssamtale med skolechefen er afviklet.  

Referatet fra samtalen fremgår af skolens hjemmeside, hvilket er lovbestemt. 

 

Jesper gennemgår opmærksomhedspunkter fra samtalen. 

Fra skolens side er der særligt fokus på vores aktuelle læseresultater.  

Skolens læseresultater vil blive dagsordensat på fremtidige bestyrelsesmøder.  
 

Videre proces: 

Orienteringen tages til efterretning 
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Dagsorden: 

Pkt. 4 

  

Nyt fra 

 

Orientering  

Referat 

Personalet: Første forløb med læsevenner på plejecenteret er afsluttet. 

 3. klasse har lavet krybbespil i kirken 

 5. klasse er klar til at gå Lucia 

 

Ledelsen:  Der har været afholdt møde med de kommende skolestartsforældre. 

 Skoleindskrivningen blev åbnet 11. december.  

 

Formand: Intet til referat 

 

Videre proces: 

Tages til efterretning 

 

Dagsorden: 

Pkt. 5 

  

Evt.   

Referat 

Intet til referat 

 


